
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AN

Vil ministeren redegøre for forløbet omkring indkøbet af de to nye fartøjer, Sif og Frigg, til

Miljøstyrelsen, som endte med, at styrelsen købte to ubrugelige fartøjer, der nu ligger i

Svendborg havn på fjerde år i træk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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